

Diotec strengthens Sales in the Mediterranean Area

From January 2010, Diotec Semiconductor AG strengthens its sales activities in the Mediterranean area. Mr. Stefano Salone, so far doing successfully the Diotec Sales in Italy, will enlarge his area of responsibility towards the countries around the Mediterranean Sea:

- Spain
- Greece
- Turkey
- Israel
- Tunisia
- Algeria
- Morocco
- and more.

Diotec Semiconductor is a European based manufacturer of semiconductor diodes and rectifiers for the industrial and consumer market. Diotec stands for **short lead times, excellent logistics and comprehensive service** for customers throughout the world.

Diotec verstärkt Vertrieb im Mittelmeerraum

Die Diotec Semiconductor AG verstärkt ab Januar 2010 die Vertriebsaktivitäten im Mittelmeerraum. Herr Stefano Salone, bisher erfolgreich für den Diotec-Vertrieb in Italien zuständig, wird seinen Verantwortungsbereich auf die Länder rund um das Mittelmeer ausdehnen:

- Spanien
- Griechenland
- Türkei
- Israel
- Tunesien
- Algerien
- Marokko
- und weitere.

Diotec Semiconductor ist ein europäischer Hersteller von Halbleiterdioden und -gleichrichtern für den Industrie- und Konsumgüterbereich. Diotec steht für **kurze Lieferzeiten, ausgezeichnete Logistik und umfassenden Service** für Kunden weltweit.



Diotec
Semiconductor

Corso della Repubblica, 155
04100 Latina
Italy

Stefano Salone
Italian and Mediterranean
Branch Office

s.salone@diotec.it
Tel +39-0773-692847
Fax +39-0773-013113
Mobile +39-347-3758201

<http://www.diotec.com/>

